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Schriftelijke vragen ex aequo art. 44 reglement van orde aan het College van B&W te Nieuwegein 

Onderwerp: dierenambulance                                                                                   10-12-2022 

 

Op 1 december stelde De Unie in de rondvraag vragen aan het College betreffende de 

dierenambulance. De wethouder hield een interessant verhaal maar beantwoordde niet concreet de 

vragen. Daarom mede namens D66 en CDA een tweede poging. 

Enkele maanden geleden stelde collega van der Sluiszen (CDA) vragen aan het College betreffende 

het voortdurend niet ingaan op verzoeken om actie van de dierenambulance. De verantwoordelijk 

wethouder beloofde toen een stevig gesprek met de dierenambulance te zullen voeren om een en 

ander te bespreken en recht te buigen. 

1. Heeft dit gesprek plaatsgevonden en zo ja, in welke afspraken heeft dit geresulteerd? 

2. Indien dit gesprek niet heeft plaatsgevonden ondanks de uitdrukkelijke toezegging vanuit het 

College, wat is dan de reden daarvan? 

Inmiddels zijn nieuwe feiten opgedoken. Vanuit de politie Nieuwegein is een beroep gedaan op 

de dierenambulance waaraan geen gehoor werd gegeven. De vervolgens gebelde 

dierenambulance   reed wel. 

De brandweer Nieuwegein belde voor een hond die in Vreeswijk in de sluis was gevallen. Daar 

kwamen ze niet voor, Ijsselstein wel. 

De tramverkeersleiding belde voor een gewonde of dode reiger op het spoor waarbij de 

tramdienst werd stilgelegd. Ook daarvoor kwamen ze niet en Ijsselstein wel. 

Een particulier belde voor een gewonde kat met een wond van ongeveer 12 cm. Zelfde resultaat 

als bij de vorige casus. En klachten te over van andere particulieren. 

Alle gevallen gedocumenteerd bij de dierenambulance Ijsselstein (die dit alles onverplicht en 

onbetaald deed). 

3. Heeft het College een mening over dit (gebrek aan) functioneren. 

4. Is het College het met De Unie eens dat het tijd wordt om over te stappen naar de 

dierenambulance Ijsselstein en welk tijdpad is hiermee gemoeid? 

5. Is het College bereid om de raad te informeren betreffende het optreden in dit dossier? 

 

Als een overstap ineens een te grote stap is, wellicht zou dan het vrijgeven van het 

Nieuwegeinse grondgebied aan beide dierenambulances met daaraan gekoppeld betaling 

naar rato van het aantal gereden ritten een goede oplossing kunnen zijn. 

6. Is dit idee voor het College bespreekbaar en werkbaar? 

 

Het gaat de indieners van de vragen om het dierenwelzijn. Zoals het nu loopt is het 

dierenwelzijn niet gewaarborgd. Wij hopen op en verwachten van het College daarom 

snelheid in dit dossier. 
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